

KERATAN AKHBAR

TARIKH : 20 SEPTEMBER 2022
AKHBAR : KOSMO
MUKA SURAT : 4

Aspirasi Rendah Karbon 2022-2044



ISMAIL SABRI pada Majlis pelancaran Dasar Tenaga Negara 2022-2044 di Putrajaya semalam.

Dijangka tingkatan KDNK RM13 bilion setahun

Aspirasi Rendah Karbon 2022-2044

Oleh EDDY HAMIDI

PUTRAJAYA - Pelaksanaan Aspirasi Rendah Karbon 2040 di bawah Dasar Tenaga Negara 2022-2044 (DTN) dijangka dapat meningkatkan Keluaran Dalam Negeri Kasar (KDNK) negara sebanyak RM13 bilion setahun.

Perdana Menteri Datuk Seri Ismail Sabri Yaakob berkata, pelaksanaannya secara holistik juga dijangka mampu mewujudkan lebih 207,000 peluang pekerjaan baharu di seluruh negara.

"Aspirasi Rendah Karbon 2040 akan dapat membantu mencapai aspirasi negara pada tahun 2050 bagi menghadapi trend yang berlaku dalam peralihan tenaga dan menangani cabaran perubahan iklim.

"Antara beberapa sasaran terpilih yang disasarkan menerusi pelaksanaan aspirasi ini menjelang 2040 adalah perkongsian mod pengangkutan awam

bandar sebanyak 50 peratus, penggunaan kenderaan elektrik (EV) sebanyak 38 peratus, standard bahan api alternatif kenderaan berat dengan campuran bahan api B30.

"Kita juga menyasarkan penggunaan gas asli cecair (LNG) sebagai bahan api alternatif pengangkutan marin sebanyak 25 peratus dan penjimatan kecekapan tenaga oleh industri dan komersial sebanyak 11 peratus serta kediaman sebanyak 10 peratus," katanya.

Beliau berkata demikian ketika berucap pada Majlis pelancaran Dasar Tenaga Negara 2022-2044 yang turut dihadiri oleh Menteri di Jabatan Perdana Menteri (Ekonomi), Datuk Seri Mustapa Mohamed di sini semalam.

Kata Ismail Sabri, sektor tenaga di seluruh dunia sedang berdepan dengan pelbagai cabaran terutamanya per-

mintaan dan kos bekalan tenaga yang semakin meningkat.

"Kedua-dua cabaran ini akan terus memberi tekanan kepada kerajaan untuk menanggung subsidi yang tinggi agar kehidupan Keluarga Malaysia tidak terbeban contohnya bagi tahun 2022, kerajaan dijangka menanggung subsidi tenaga sebanyak RM37.3 bilion bagi petrol, diesel dan gas petroleum cecair (LPG).

"Kerajaan juga menampung subsidi elektrik sebanyak RM5.8 bilion bagi manfaat Keluarga Malaysia serta memberikan jaminan pembiayaan sehingga RM6 bilion kepada Tenaga Nasional Berhad (TNB) agar operasinya tidak terjejas," ujar beliau.

Tambah beliau, sehubungan itu, DTN telah digubal dengan mengambil kira perkembangan serta cabaran dalaman dan luaran demi memastikan sektor tenaga dapat terus membangun dengan mampan.